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Verslag GMR-vergadering van 07 november 2023 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding    

Aanwezig: 

Dhr. Ruud Driessen (voorzitter) 

Mw. Daisy Bots 

Mw. Nana Tinnemans 

Dhr. Matthijs de Bruin 

Dhr. Niels Bohnen 

Mw. Jennifer Berkhout 

Aanwezig: 

Mw. Lisanne Smulders (vicevoorzitter) 

Mw. Hanneke Mertens 

Mw. Marja Burgers 

 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Hennie Fransen, Dhr. Igor Ronckers,  

Mw. Ivonne van Dam 
      

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

     Mw. Bonna Roos 

 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 
 

Verslag GMR-vergadering 07 november 2023 

 

1. Opening  

Ruud opent de vergadering om 18.30 uur. Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Mischa en Bonna sluiten als bestuur aan om 19.00 uur. De punten 2 t/m 5 worden behandeld. 

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er is één ingekomen stuk vanuit een GMR-lid binnengekomen. 
 

*’Binnen Prodas kunnen leerkrachten een presentatie maken die door de AI van ProWise ('Tessa') 

zijn gemaakt. Hier zitten voordelen aan, maar er zijn ook valkuilen. 

Bijvoorbeeld het feit dat Tessa ontwikkeld is door (of in elk geval in beheer is van) ProWise. Dit 

bedrijf levert o.a. de 'digiboards', maar kan nu, middels 'Tessa', mede het onderwijsaanbod en de 

inhoud bepalen. Ook is er (nog) geen garantie dat de kwaliteit van lesstof gemaakt door AI net zo 

goed is als die gemaakt door de leerkracht zelf. Het zelf verzamelen van informatie voor een les 

kost weliswaar veel tijd, maar verrijkt ook de eigen kennis van de leerkracht, waardoor hij/zij 

tijdens de les hieruit kan putten om context te bieden of vragen te beantwoorden. Daarnaast kent 

de leerkracht de klas en heeft hij/zij ervaringen uit eerdere lessen, of van collega's, die AI niet 

heeft. Is er beleid binnen Prodas ten aanzien van het gebruik van AI in de lessen? Hoe is de stand 

van zaken bij Prodas? Wat zijn de meningen van de andere leden van de GMR en eventueel 

andere betrokkenen?’ 

Deze ingekomen vraag zal toegevoegd worden onder 5.4, als ‘AI van ProWise ('Tessa')’ 
 

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 26 september 2023 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft altijd 

een aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden’ mag op de lijst blijven staan. Blijft een aandachtspunt, 

*’Nadenken hoe het rooster van aftreden voor te sorteren’, blijft een aandachtspunt. 

 

 



 

 

Verslag GMR 07-11-2023 
 
 2  

 

*’Thema-avond najaar 2023 organiseren’, mag van de lijst.  

De thema-avond heeft plaatsgevonden op 26 oktober jongstleden. 

*’Regelen basis- en vervolgcursus MR’, punt mag van de lijst.  

De MR-start vindt plaats op 23 november aanstaande en de MR-verdieping vindt plaats op  

27 februari 2024. 

*’Aanpassingen in strategisch beleidsplan verwerken: de spelfouten aanpassen, bij het kopje 

‘verdere versterking van onderlinge verbinding’ de ouders ook vermelden en bij het kopje 

‘realiseren van duurzame personeelsinzet om kwaliteit te kunnen blijven bieden’ duidelijk 

aangeven dat het om verkennend onderzoek gaat. Is afgewerkt. Punt mag van de lijst. 

*’Mobiliteitsprotocol ‘ter instemming’ agenderen 7 november a.s.’. Punt staat vandaag op de 

agenda.  

*’Uitnodiging versturen thema-avond naar GMR, MR-en, RvT, RvB en directeuren, begin 

oktober.’ Is gedaan, punt mag van de lijst. 

*’Scholing GMR m.b.t. financiën regelen’, dit is inmiddels geregeld. De financiële training voor 

de GMR zal plaatsvinden op donderdag 9 januari 2024. 

*’Lijst contactpersonen vanuit de GMR aanpassen en doorsturen MR-en en op platforms 

plaatsen’. Is afgewerkt, punt mag van de lijst. 

*’Rooster van aftreden wijzigen’, is klaar. Punt mag van de lijst.  

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Protocol mobiliteit 

Er ligt op dit moment een nieuw voorstel, na diverse suggesties. Het is een voorstel vanuit 

personeelszaken op basis van eerder opgehaalde informatie bij de PGMR en directeuren. Het 

protocol is opgesteld om duidelijke afspraken te hebben over de jaarlijkse mobiliteitsronde. 

Uitgangspunt is om mobiliteit te willen stimuleren binnen Prodas voor degenen die dat willen.  

Het protocol wordt jaarlijks opnieuw vastgesteld. Het is voor nu de bedoeling om de eerste reactie 

op het stuk te peilen binnen de GMR en het protocol op 12 december aanstaande opnieuw aan de 

directeuren voor te leggen. De vraag vanuit de RvB is of de GMR na 12 december schriftelijk wil 

instemmen met het protocol of dat het opnieuw moet worden voorgelegd in de vergadering van  

17 januari 2024? 
 

De GMR heeft besloten om na 12 december schriftelijk wel/niet in te stemmen met het protocol 

mobiliteit mits de leden wel voldoende tijd krijgen om het protocol goed door te nemen. 
 

De GMR heeft nog wel enkele opmerkingen/vragen: 

*’Is het nu het protocol wat we bespreken of hoe de directeur van een school hiermee omgaat?  

Het protocol is wel duidelijk, maar de uitvoering ervan door directeuren gebeurt niet altijd op 

dezelfde wijze’. 

In het directeurenoverleg kan de RvB wellicht personeelszaken uitnodigen om het een en ander te 

verduidelijken betreffende het protocol en het protocol kan ook onder de aandacht worden 

gebracht. 

*’Wanneer wordt het team geïnformeerd? Vooraf of verplicht een knelpuntoplosser aanwijzen?’  

Bij eventuele krimp zal er door de directeur tijdig geschakeld moeten worden en een goede 

communicatie is hierbij belangrijk. Het is nooit naar ieders tevredenheid op te lossen als iemand 

weg ‘moet’ in plaats van vrijwillig vertrek. De begeleiding is belangrijk. 

*’In het uitgangspunt zit eigenlijk alles in. Het protocol zelf is best gedetailleerd. Wordt dit niet 

complex voor een directeur?’ 

Ja, en dit moet dus goed worden uitgelegd, gelezen en gevolgd door de directeuren. 

*’Punt 4.4 mist in het protocol’. 

Dit wordt aangepast.  

*’Wanneer iemand tot verplichte knelpuntoplosser wordt aangewezen zal tijdens een gesprek met 

de directeur en HR hierover een document worden opgesteld wat tijdens dit gesprek ook 

ondertekend moet worden. Moet dat persé dezelfde dag? Even wat ruimte zou fijn zijn.’ 

Deze vraag zal worden opgepakt binnen Prodas.  
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*’Mensen zien soms geen passende vacature als ze bereid zijn tot 

vrijwillige mobiliteit. Zou er een match gemaakt kunnen worden?’ 

De opties zijn er, maar men moet het eerst wel zelf kenbaar maken. Het is dan verder aan  

de directeur. 

*’Volgend jaar staat het stuk mobiliteit weer op de agenda en dan zal geëvalueerd worden of de 

wijzigingen het gewenste resultaat opleveren’. 
 

4.2 Voortgang begroting 2024 

Wat nodig is voor goed onderwijs op de scholen is personeel en dat is ongeveer 80% van de 

begroting. De conceptbegroting reflecteert voor een groot gedeelte wat de gesprekken hebben 

opgeleverd. Er zijn nog een paar draaiknoppen om in te stellen, maar Prodas ligt op schema met de 

begroting. 
 

4.3 Directievacatures 

      Er zijn drie openstaande vacatures voor directeuren. Dit heeft met name te maken met doorstroom  

      en pensioen. De continuïteit is gewaarborgd totdat de vacatures zijn ingevuld. 

      Er wordt vanuit de GMR wel opgemerkt dat er weinig mannelijke directeuren zijn. 
 

4.4 Vacature Hoofd advies en ontwikkeling 

Het is een uitdaging omdat de huidige functie (in de loop der jaren is deze zo gegroeid) eigenlijk 

bestaat uit twee taken, namelijk ‘bestuurssecretaris’ en ‘HR/communicatie’. Het is lastig om voor 

deze functie één persoon te zoeken mede doordat nog meer verplichte taken erbij zullen gaan 

komen. Het voorstel is om de functie dan ook op te splitsen in twee delen met iets meer formatie. 

De verdeling ‘bestuurssecretaris-HR/communicatie’ is een inschatting van wat nodig is. Omdat de 

functie van ‘bestuurssecretaris’ weer in het functiehuis moet worden opgenomen is de vraag of de 

GMR haar fiat kan geven om deze opnieuw toe te voegen. 
 

De GMR kan haar fiat geven om de functie ‘bestuurssecretaris’ toe te voegen aan het functiehuis. 
 

4.5 Terugkoppeling evaluatie E-wise 

Het gebruik en de kwaliteit/tevredenheid van het afgelopen jaar zijn geëvalueerd via de 

directeuren. Er is een stijgende lijn in het gebruik van E-wise, de directeuren zijn tevreden en 

willen dan ook graag verder met E-wise de komende twee jaar (met aandacht voor een tussentijdse 

evaluatie). Er is per persoon een mooi budget om te ontwikkelen. Aan het einde van een cursus 

binnen E-wise wordt de cursist om feedback gevraagd.  
 

4.6 Voortgang huisvestingsdossiers 

Iedere gemeente heeft nu een huisvestingsplan. Tot 2030 zal er ieder jaar gerenoveerd of 

nieuwbouw aan de orde zijn. Het huisvestingsplan geeft ook uitdagingen. Alle scholen binnen 

Prodas worden meegenomen in het plan tot 2030. Nieuwbouw is de verantwoording van de 

gemeente en het onderhoud is voor Prodas.  

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1  Nabespreken thema-avond GMR 26 oktober 2023 

De thema-avond was een groot succes. Het is als zeer positief ervaren. Een goede spreker en 

mooie, inspirerende gesprekken met elkaar naar aanleiding van stellingen.  

Joanita heeft een samenvatting gemaakt van de avond in de vorm van een presentatie met foto’s en 

de veel besproken dialoogkaartjes. Complimenten hiervoor. De samenvatting zal worden 

rondgestuurd naar de MR-en, RvT en directeuren. 
 

5.2  Begroting GMR 

Ruud heeft de begroting GMR 2024 doorgesproken met Bonna. Er is een overzichtje rondgestuurd 

en iedereen kan zich vinden in de begroting van de GMR. 
  

5.3  Reglementen GMR/MR-en en medezeggenschapsstatuut 

Er zijn enkele kleine wijzigingen in de reglementen en het statuut. Wijzigingen in de reglementen 

worden (indien nodig) één keer per jaar aangepast. De reglementen worden sowieso één keer per 

jaar opnieuw vastgesteld. Het medezeggenschapsstatuut zal één keer per twee jaar opnieuw 

worden vastgesteld.  
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Verder zijn ook de instemmings- en adviesbevoegdheden MR en GMR 

nagelopen. Hierin hebben geen wijzigingen plaatsgevonden. Ook dit 

document zal één keer per jaar worden vastgesteld. Dit alles zal ook worden opgenomen in de 

vaste jaarplanning van de GMR. Joanita zal de herziene documenten rondsturen. 
 

De GMR is akkoord met de gewijzigde reglementen, het gewijzigde medezeggenschapsstatuut en 

de instemmings- en adviesbevoegdheden MR en GMR . 
 

5.4  AI van ProWise ('Tessa') 

       'Tessa' van ProWise stelt vragen en maakt een basale presentatie, ze vindt privacy ook belangrijk.  

       Je kunt als leerkracht (alleen zij beheren 'Tessa') aangeven welke onderwerpen, leerdoelen, leeftijd  

       en welke elementen er in de presentatie moeten worden opgenomen.  

       Vanuit de GMR wordt wel opgemerkt dat het een aanvulling kan zijn op de lesstof, maar het mag  

       niet de leerkracht gaan vervangen. Er zijn binnen Prodas methodeboeken aanwezig om de lesstof  

       te behandelen.         

       Naar aanleiding van de ingekomen vraag over AI van ProWise, onder punt 2 vermeld, is  

       eigenlijk de belangrijkste vraag: ‘Is er binnen Prodas al iets van beleid en/of protocol betreffende  

       AI?’ 

       De RvB oordeelt niet over wat er in de klas wordt uitgelegd. AI kan niet zomaar meer vermeden  

       worden. Er is vanuit Prodas geen protocol hoe leerkrachten hiermee om moeten gaan. Het is aan  

       de school en aan het team hoe ze hiermee omgaan. Het is wel goed om eens na te denken wat  

       Prodas met dit thema kan, eventueel ook centraal, omdat veel leerkrachten en ouders hiermee 

       worstelen. Het zal worden meegenomen in de werkgroep ‘digitale vaardigheden’.  

       Wellicht kan AI volgend jaar een thema zijn voor de thema-avond GMR. 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken 

      De uitkomsten van de GMR over de diverse stukken staan in het verslag genoemd.  
 

b.   AOb lidmaatschap verlengen? 

      Er wordt besloten om het lidmaatschap van de AOb voor de GMR in 2024 te verlengen. 
 

c.   MR cursus basis en verdieping 

Dezen zijn inmiddels vastgesteld. De MR-start zal plaatsvinden op 23 november aanstaande en  

de MR-verdieping op 27 februari 2024.  
 

d.   Voortgang scholing GMR financiën 

De financiële training voor de GMR staat gepland op 9 januari 2024. Joanita zal bij de GMR-leden 

ophalen wie er wil aansluiten.      
 

e.   Afscheid Bonna 

      29 november is de afscheidsreceptie van Bonna. Ruud en Joanita gaan hier in ieder geval heen. 

             

Rondvraag 

*’Is er binnen Prodas beleid voor een penningmeester in de ouderraad/oudervereniging?’ 

De ouderraad/oudervereniging wordt vanuit de scholen zelf geregeld en zijn in eigen beheer. Het 

advies is om een reglement op te stellen binnen een ouderraad/oudervereniging en een jaarlijkse 

controle van de penningmeester met een kascontrole.  

*’Naar aanleiding van een email betreffende een 40-jarig jubileum binnen Prodas wordt de vraag 

gesteld of er in plaats van een cadeau kiezen ook geschonken mag worden aan een goed doel?’ 

Er is een lief- en leedlijst bij Prodas, het staat op de nominatie om dit beleid te updaten. 

*’Er zou een beleidsprotocol voor de cultuurcoördinator, voor het einde van het schooljaar, 

moeten worden gemaakt namens Prodas. Klopt dit?’ 

De RvB pakt dit op, dit signaal zou eigenlijk via een ander kanaal binnen moeten komen. 
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‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 
 

Er ligt een goed huisvestingsplan binnen Prodas, er wordt proactief ingespeeld op de toekomst 

(bijvoorbeeld door 'AI') en er is een mooie verbinding van de GMR met ouders/de diverse gremia 

binnen Prodas die als positief wordt ervaren. Dit alles is een mooi fundament voor beter onderwijs 

van alle kinderen binnen Prodas. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.15 uur. 
 
 

Commissies schooljaar 2023-2024: 
 

‘Financieel’: Ruud Driessen, Lisanne Smulders, Ivonne van Dam, Nana Tinnemans 

‘Thema-avond’:  Hanneke Mertens, Niels Bohnen (met ondersteuning van Joanita Verkuijl en 

Ellis Pranger)  

Planning 2023-2024  
 

Vergaderingen GMR (Hart van Heuze): 

Dinsdag   26 september 2023  18.30 uur - 21.00 uur  

Dinsdag   7 november 2023 18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   17 januari 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   7 maart 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   16 mei 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   26 juni 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

 

Thema-avond GMR-MR (Hart van Heuze): 

Donderdag  26 oktober 2023 18.30 uur   

 

Financiële commissie:  

Dinsdag   12 december 2023 18.30 uur  

Dinsdag   28 mei 2024  18.30 uur 

 

Uitwisseling RvT-GMR-bestuur: 

Vrijdag  24 november 2023  13.30 uur - 15.00 uur voorzittersoverleg  

Dinsdag  21 mei 2024   19.00 uur - 21.00 uur thema-avond RvT-GMR-RvB 


